



Referat af bestyrelsesmøde den 21/03-2018 kl. 19:30

Lokalitet: **Frugtheget 36**
Bestyrelsen: Bettina (FH24), Niels (FH36), Kathrine (FH40), Jacob (FH58), Stig (FH 78)
Øvrige: Mette (FH39), ~~Charlotte (FH34)~~
Suppleanter:

Referat

1. Valg af Referent: Niels

2. Referat af sidste møde -

Referat godkendt

3. Vejen, byggesager og deklaration

- a) Frugthegets tilstand: der er opstået nye huller, der skal følges op på ved vejsyn
- b) "legende børn" – opsat i nordlig ende. Øvrige skilte opsættes når jorden er frostfri

4. Økonomi

- a) Status på opkrævning af kontingent: alle har betalt
- b) Anvendelse af formuen
 - i) Vertikalskærer indkøbt: leje 40 kr , læg på hjemmeside: Bettina
 - ii) Højtryksrensere? Købes af Bettina
 - iii) Æblepresse? Købes af Jacob

5. Løbende korrespondance og orientering

- a) Fartdæmpende foranstaltninger på Frugtheget
 - i) Kongestien har 40 km/t – forhør hvordan de har fået lov til det? Kathrine
 - ii) Afstem med Lars Borg om det giver mening at han deltager: Kathrine
 - iii) Skriv kort oplæg til indkaldelse (deadline 6/4): Stig
- b) Grus er bestilt af Kathrine
- c) Laminering af sedler til pavilloner: Jacob har lavet tekst, Niels sørger for laminering
- c) Nogle e-mails videresendes ikke til Niels, Bettina og stig undersøger årsag
- d) Bestil container: Niels bestiller containere til weekenden 21-22/4

6. Generalforsamling

- a) Praktisk
 - i) Tid og sted: Sorgenfrivang mandag d. 30/4 kl 19,
 - ii) Betaling, nøgle og mødetidspunkt, Kathrine sørger for nøgle, vi mødes kl. 18
 - iii) Projektor og ledninger: Kathrine forespørger hos Sorgenfrivang
 - iv) Service og forplejning: plastikkrus, servietter. Kaffe/te, mælk, småkager: Jacob
- b) Dagsorden på generalforsamling

- i) Forslag til anvendelse af formuen: yderligere "Nabohjælp" skilte: vi foreslår ikke yderligere anvendelse i år
- ii) Fartdæmpning – indlæg ved Stig
- c) Indkaldelse og omdeling, Niels laver dagsorden og øvrige fra bestyrelsen byder ind med indlæg der kan gøre den mere indbydende
- d) Dirigent - Jacob spørger om Per Steensen vil være dirigent
- e) På valg: Kathrine stiller ikke op. Kathrine følger op på om Mette (fh39) vil være med i bestyrelsen, Charlotte nr. 34 vil gerne være med i bestyrelsen
- f) Suppleanter: Morten 31 (Niels spørger), Jonas (Jacob spørger)
- g) Vejfest – festudvalg

5. Huse til salg

108b er til salg, Jacob har svaret på forespørgsel fra Mai fra Lokalbolig (Niels har ikke modtaget mails fra Lokalbolig)

Nr. 53 er fortsat til salg

7. Eventuelt

Kunne man forestille sig Facebook gruppe til køb og salg?

8. Emner til nyhedsbrev

- a) Vertikalskærer indkøbt
- b) Dato for generalforsamling
- c) Orientering om henvendelse fra Vores Sorgenfri om indlæg om Frugtheget i områdebeskrivelse
- d) Dato for containere

9. Næste møde

23/5 kl. 19:30 hos ?